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خود غلط بود آن که مي گماشتيد
مجيد صدري در مورد محمدحســن انصاري فرد و بعضي از مديران ســابق 
پرسپوليس حرفي روي آنتن زنده تلويزيون زد كه جاي بحث و بررسي فراوان 
دارد.  او با اسم بردن از محمدحسن انصاري فرد گفت بعضي ها دست هر چه 
نزول خوار را از پشت بسته اند و تأكيد كرد كه چرا ما هم بايد پول توافق جدايي 
گل محمدي را بدهيم و هم پول نزول بابت جريمه ديركرد را پرداخت كنيم؟!

كاري به اين نداريم كه پرســپوليس به هر حال بايد زودتر از اينها پول 
انتقال گل محمدي را به شــهرخودرو مشهد مي داد اما اين ماجرا بار ديگر و 
شــايد براي صدمين بار ثابت مي كند انتخابات غلطي كه در وزارت ورزش 
انجام شــده بود، حالا گريبان پرسپوليس و استقلال را گرفته و كاري هم از 
دست هيچ كس بر نمي آيد.  يك مدير براي خودش مربي آورده و قبول كرده 
كــه اگر پول او را ندهد، روزي ۱۰ ميليون تومان هم جريمه ديركرد بدهد! 
حالا سؤال اينجاست كه آيا انصاري فرد قرار بود اين پول را از جيب شخصي 
بدهد و آيا اگر مي خواست چنين كاري بكند آنقدر پول انتقال گل محمدي 

را نمي داد تا مبلغ چهار و نيم ميلياردی به دو برابر افزايش پيدا كند؟
البته در اين ماجرا بايد يقه همه مديران سابق پرسپوليس را هم گرفت 
و از آنها توضيح خواست كه چطور مي شود شما تا امروز پول انتقال يحيي 
گل محمدي را نداده باشــيد؟ شما مربي يك تيم شهرستاني را گرفته  ايد 
ولي پولش را نداده  ايد تا حالا كار به جايي بكشــد كه مجيد صدري بحث 

»نزول« و »نزول خوار« را مطرح كند.

نمايندگان مجلس مديران پرسپوليس و استقلال و بعضي 
از مديران فدراسيون را احضار كرده اند تا در مورد حذف 
پرســپوليس و استقلال از آسيا از آنها توضيح بخواهند و 
دلايلشان را بشنوند. كاري كه شايد جزو وظايف كميسيون 
ورزش باشد هرچند كه گفته مي شود اين دعوت از طرف 
دفتر رئيس محترم مجلس است. با اين حال سؤال كليدي 
اينجاســت كه چرا مجلس قبل از ايــن اتفاقات ماجرا را 
پيگيــري نكرد و چــرا آن زمان كــه زمزمه هاي حذف 
پرســپوليس و استقلال شنيده مي شد سكوت كرد؟ آيا 

مجلس در تمام اين سال ها نمي توانست حداقل ماجراي 
حق پخش و مالكيت مشترك را پيگيري كند؟ آيا خيلي 
كار ســختي بود كه يك روز وزير ورزش را فرا بخوانند و 
بپرسند چرا شما دو تيم  داريد؟ مگر رسانه ها هزاران بار در 
اين يك مورد هشــدار نداده بودند؟ مگر اين قضيه چيز 
پنهانــي بود كه نمايندگان مجلس ندانند؟ چرا بايد يك 
اتفاقي رخ بدهد و بعد يكسري احضار شوند؟ و سؤال ديگر 
اينكه خروجي اين احضارها چيست و كدام فايده را دارد؟

نمايندگان مجلس اگر دلســوز فوتبال و هواداران 

پرســپوليس و اســتقلال بودند حداقل بحث مالكيت 
مشترك را پيگيري مي كردند و نمي گذاشتند كار به اينجا 
بكشــد. اين وســط دو حالت دارد؛ يا آنها دلسوز ورزش 
نيستند يا اساساً ورزش و فوتبال و... را نمي شناسند كه 
سر بزنگاه وارد عمل شوند و از يكسري فجايع جلوگيري 

كنند كه در هر دو حالت نمي توان به آنها حق داد. 
نكتــه ديگر اينكه بســياري از مســببان حذف 
پرسپوليس و استقلال امروز در اين دو باشگاه نيستند 
كه جوابگو باشند و طبعاً به مجلس هم نمي روند. آنها در 

خانه نشسته يا پست هاي بالاتر گرفته اند و خيالشان هم 
راحت اســت كه نه به مجلس احضار مي شوند و نه به 
جاهــاي ديگر. حــالا بماند كه بعضي هــا هم در خود 
فدراسيون بدشان نمي آمد پرسپوليس و استقلال حذف 
شوند و اين روزها يك جورهايي راضي به نظر مي رسند. 
ختم كلام اينكه پرســپوليس و اســتقلال بايد 
مشكلات را حل كنند و حرفه اي شوند، شكي نيست اما 
با احضار مديران فعلي به مجلس مشكلي حل نمي شود 

همان طور كه با احضارهاي قبلي گرهي باز نشده بود.

 چرا مجلس قبل از حذف پرسپوليس
و استقلال به ماجرا ورود نكرد؟

 مقصران 
 واقعي در خانه
نشسته  اند

هفته هفدهم ليگ فوتســال با انجام ۷ ديدار روز گذشــته در شهرهاي مختلف 
پيگيري شد كه در مهم ترين ديدار تيم فوتبال مس سونگون با نتيجه ۳- ۲ برابر 
سپاهان شكســت خورد و از كورس رقابت با گيتي پسند صدرنشين عقب افتاد. 
كراپ الوند در خانه فردوس قم و در ديداري كه محمد ناظم الشريعه، سرمربي تيم 
ملي از نزديك آن را تماشا كرد، توانست ميزبانش را با نتيجه ۴- ۳ شكست دهد و 
در رده چهارم قرار بگيرد. تيم فوتســال گيتي پســند اصفهان هم موفق شــد با 
درخشش ملي پوش هاي خود، در ديداري پرگل تيم رده ششمي فولاد زرند ايرانيان 
را شكســت داده و اختلاف خود را با ساير رقبايش افزايش دهد. تيم رده سومي 
سن ايچ ساوه نيز با نتيجه ۶- يك، ميزبان خود زندي بتن كلاردشت را شكست داد 
و اختلاف خود را با مس سونگون رده دومي كاهش داد. در ديدار راگا و فرش آرا و 
در حالي كه بازي در دقايق پاياني به سود فرش آراي مشهد در جريان بود، هواداران 
به داخل زمين ريختند تا بازي براي دقايقي متوقف شود. در جدول رده بندي اين 
رقابت ها، تيم فوتبال گيتي پسند با ۴۳ امتياز صدرنشين است و مس سونگون با 

۳۹، سن ايچ ساوه و كراپ الوند با ۳۷ در رده هاي دوم تا چهارم قرار دارند. 
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پرسپوليس با مهاجم تراكتور توافق كرد  
يحيي گل محمدي قبل از مصدوميت آل كثير قصد جذب يك مهاجم را داشت و 
حالا بايد دو مهاجم جديد براي تيمش بخرد. گل محمدي امسال نشان داده كه 
خيلــي به مهدي عبدي اعتماد ندارد و حتي آل كثير هم در بعضي از مســابقات 
انتظارات او را برآورده نكرده بود. حالا با مصدوميت عيسي سرمربي پرسپوليس به 
دنبال جذب يك مهاجم خارجي و يك مهاجم خوب داخلي است. در مورد مهاجم 
خارجي شنيده مي شود يحيي يك بازيكن برزيلي را زير نظر دارد اما مهاجم داخلي 
مورد نظر او هم پيمان بابايي مهاجم تراكتور است كه همين يكي، دو هفته قبل در 
بازي مستقيم دو تيم دروازه پرسپوليس را باز كرد. گفته مي شود پرسپوليسي ها 
با پيمان بابايي به توافق رسيدند و منتظر تعطيلات نيم فصل هستند تا كار انتقال 
او را نهايي كنند. خبر ديگر اينكه با توجه به شرايط مالي تراكتور چند بازيكن اين 
تيم مي خواهند جدا شوند و مقصد بعضي از آنها تيم هاي پرطرفدار پايتخت است. 

مهاجم استقلال، پرسپوليس   را خطرناك تر از سپاهان مي داند  
بازيكن فرانسوي استقلال جدي ترين رقيب تيمشان در راه قهرماني را پرسپوليس 
مي داند. استقلال در دربي تهران با پرسپوليس مساوي كرد و توانست با يك گل از 
سد سپاهان عبور كند. صرف نظر از اين نتايج ژستد پرسپوليس را جدي ترين رقيب 
استقلال مي داند و البته بعد از تيم خودشان و پرسپوليس براي سپاهان هم شانس 
زيادي قائل است. بسياري از كارشناســان فوتبال عقيده دارند امسال استقلال، 
پرسپوليس و سپاهان مثلث قهرماني را تشكيل مي دهند و بعيد است تيم ديگري 
شانس قهرماني داشته باشد هرچند كه آلومينيوم اراك و مس رفسنجان هم با توجه 
به بضاعت خود خوب كار كرده اند ولي بايد قبول كرد كه اين دو تيم به همراه فولاد 
و گل گهر بايد براي كسب سهميه آسيا بجنگند. البته اگر تيم هاي ايراني بتوانند در 

سنوات آينده  هم مجوز حضور در ليگ قهرمانان آسيا را كسب كنند!
برنامه هاي ويژه مجيدي براي بازيكن محروم استقلال   
استقلال براي جدال با نفت مسجدسليمان نمي تواند از وجود محمد دانشگر 
استفاده كند. كارت زردي كه دانشگر مقابل مس رفسنجان گرفت، باعث شد 
تا اين بازيكن آخرين مسابقه دور رفت اين فصل رقابت هاي ليگ برتر را از دست 
بدهد به همين خاطر مدافع محروم اســتقلال همراه با كاروان اين تيم عازم 
خوزســتان نمي شود و در تهران ماندگار خواهد شد ولي با توجه به فشردگي 
رقابت ها، طبق برنامه تدوين شده توسط كادر فني و تأييد شده از طرف فرهاد 
مجيدي، پنج شنبه در تهران تمرين خواهد كرد تا از شرايط بدني خارج نشود. 
اســتقلال سه شنبه هفته آينده در چارچوب پيكارهاي جام حذفي به مصاف 

پيكان مي رود و دانشگر در آن مسابقه مي تواند كمك حال آبي ها باشد.

جنجال در ديدار راگا و فرش آرا
نتايج هفته هفدهم فوتسال؛ مس باخت، گيتي پسند استفاده كرد

در جريان تمرين روز سه شــنبه، وريا غفوري مجدداً آســيب ديد و 
مجبور شد كار را نيمه كاره رها كند. مصدوميت دوباره كاپيتان استقلال 
براي هواداران و مربيان اين تيم به معناي واقعي كلمه يك خبر تلخ تلقي 
مي شود چون غفوري به تازگي از كمند آسيب ديدگي خلاص شده بود و در 
بازي با مس رفســنجان پس از مدت ها توانســت وارد ميدان شــود البته 
استقلالي ها بسيار اميدوارند كه قضيه مصدوميت جديد وريا چندان جدي 
نباشد. اصل ماجرا از اين قرار بود كه كاپيتان آبي پوشان همراه با ساير نفرات 
مشغول تمرين شد ولي ناگهان همان محل آسيب ديدگي قبلي مجدداً درد 
گرفت. غفوري ابتدا اعتناي چنداني نكرد و به تمرين ادامه داد ولي پس از 
دقايقي ترجيح داد زمين را ترك كند. وريا هنگام خارج شــدن از زمين به 
همبازيــان خود مي گفت: »تازه خوب شــده ام و نمي خواهم دوباره دچار 
مشكل شوم. بهتر است ريسك نكنم و از زمين بيرون بروم چون مي ترسم 
فشار بيايد و خداي  ناكرده دوباره دردسرهاي قبلي تكرار شود. بيرون مي روم 
تا به پايم فشار وارد نشود.« اين طور كه استقلالي ها مي گفتند، بعيد به نظر 
مي رســد غفوري مجدداً از پاي خود  MRI بگيرد بلكه به احتمال فراوان با 
استراحت مطلق و آب درماني ۲۴ ساعت را سپري مي كند و قبل از آخرين 
تمرين استقلال جهت رويارويي با نفت مسجدسليمان توسط كادر پزشكي 

معاينه خواهد شد تا تكليفش مشخص شود.

طـي روزهـاي گذشـته ملاقات هـا پيرامـون واگـذاري اوليـن 
بخش از سـهام استقلال و پرسپوليس حسـابي شدت گرفته بود. 

گروهـي از چهره هـاي قديمـي اسـتقلال و پرسـپوليس بـا مديـران 
سـازمان خصوصي سـازي و مسـئولان وزارت ورزش ديدار كرده اند تا 
در رابطه با مشـكلات مالي اين دو باشـگاه و داسـتان واگذاري سـهام 
بـه آنهـا مشـاوره بدهنـد البتـه نكتـه جالب توجـه اينجاسـت كه در 
لابـه لاي برخـي از ايـن گفت وگوهـا پـاي چهره هـاي هنـري هـم به 
ميـان آمده اسـت.  بـزرگان فوتبال در خلال جلسـات هفته گذشـته 
با عوامل سـازمان خصوصي سـازي و وزارت ورزش به اين نكته اشـاره 
كرده انـد كـه بالـغ بـر نصـف درآمـد باشـگاه هاي پرهـوادار دنيـا بـه 
واسـطه فـروش امتياز پخـش زنده تلويزيونـي مسـابقات آنها تأمين 
مي شـود و گاهـي اوقـات ايـن مبلـغ تـا ۷۰ درصـد تمـام هزينه هاي 
سـالانه آنهـا هم مي رسـد ولـي در ايـران تلويزيون چنين حقـي را به 
اسـتقلال و پرسـپوليس نمي دهد. اين چهره هـاي قديمي همچنين 
اشـاره كرده انـد كـه چگونـه تلويزيـون بـراي تهيـه سـريال هايي كه 
تهيه كننـده، كارگـردان و بازيگران آن اصلًا كارمند خود صدا و سـيما 
نيسـتند، سـالانه چنـد صـد ميليـارد تومـان هزينـه مي كنـد و 
چهره هايـي ماننـد مهران مديـري بابت سـاخت برنامه هايـش ارقام 
قابـل ملاحظـه اي از تلويزيـون دريافـت مي كننـد ولـي اسـتقلال و 
پرسـپوليس كـه هر هفتـه به خاطر پخـش زنده مسـابقات خود جدا 
از اينكـه بالـغ بـر پنـج سـاعت برنامه زنـده براي صـدا و سـيما توليد 
مي كنند و بسـياري از برنامه هاي ورزشـي تلويزيون هم از سـوژه هاي 
مربـوط بـه ايـن دو تيـم اسـتفاده مي كننـد و البتـه پخش مسـتقيم 
بازي هـا درآمـد سرشـاري از بابـت آگهي هـا هم بـه همراه مـي آورد، 
هنـگام مطـرح شـدن بحث حق پخـش تلويزيونـي بايد بيـرون گود 
باقـي بماننـد؟ البته پيشكسـوتان تأكيد داشـتند مشـكلي بـا درآمد 
هنرمنـدان ندارنـد ولـي معتقدنـد تلويزيـون بايد حق فوتبـال را هم 

مثل ساير برنامه ها بدهد.

 بزرگان  فوتبا ل 
مقابل مهران مديري!

چرا تلويزيون فقط براي سريال ها بودجه دارد؟ 
 غفوري: بهتر است 

ريسك نكنم 

چرا كاپيتان استقلال تمرين را ادامه نداد؟ 

مجيد صدري سرپرست باشگاه پرسپوليس با انتشار پستي در اينستاگرام 
از اســتعفاي خود به خاطر دست های پشــت پرده و حذف نا جوانمردانه 
پرســپوليس خبر داد. او در صفحه شخصي خود نوشت: در نامه اي از وزير 
ورزش تقاضا كردم كه با استعفاي اينجانب از رياست  هيئت مديره باشگاه 
پرسپوليس و سرپرستي اين تيم موافقت كند. حالا بايد ديد وزير ورزش با 

استعفاي صدري موافقت مي كند يا نه. 

مديرعامل سابق باشگاه استقلال به 
برنامه اينترنتي خداداد عزيزي رفت 
و به سؤالات او، علي كريمي و آندو 
تيموريان پاسخ داد. علي فتح ا... زاده 
در برنامــه اينترنتي كــه خداداد 
عزيزي، علي كريمي و آندو تيموريان 
هم در آن حضور دارند، حاضر شد و 
كلي با اين سه چهره مطرح فوتبال 
ايــران گپ زد.  در قســمتي از اين 
برنامه چهره هاي سرشناس فوتبال 
ايران سر به  ســر مديرعامل سابق 

استقلال گذاشتند و البته فتح ا... زاده 
هم جواب آنها را داد. مســلماً اين 
گفت وگو مي تواند براي مخاطبان 
جذابيت هاي زيادي داشته باشد كه 
احتمالاً صبح جمعه در دســترس 
همــگان قــرار خواهــد گرفت.  
فتح ا... زاده در مقطعي قصد داشت با 
كمك كامران منزوي، علي كريمي 
را به استقلال ببرد كه البته در نهايت 
اين اتفاق نيفتاد و جادوگر فوتبال 

ايران سر از تيم رقيب درآورد. 

در خبرها داشتيم كه عيسي آل كثير مهاجم جنوبي پرسپوليس با 
پارگي رباط صليبي مواجه شده و ادامه فصل بيست ويكم را از دست 
داده اســت، خبري كه برنامه هاي يحيي گل محمدي ســرمربي 
پرسپوليس را براي خريدهاي نيم فصل دچار تغيير كرد. با توجه به 
افت پرســپوليس در خط حمله در نيم فصل اول ليگ بيست ويكم 
يحيي گل محمدي بيشتر تمركز خود را در نقل و انتقالات نيم فصل 
روي خريد يك مهاجم شش دانگ گذاشته بود كه مصدوميت عيسي 
آل كثير و از دست دادن ادامه فصل برنامه هاي سرمربي قرمزپوشان را دچار 
تغيير كرد.  پرسپوليس فصل را با سه مهاجم تخصصي )پاكدل، عبدي و آل كثير( 
استارت زد كه هيچ كدام از اين بازيكنان نتوانستند فروغ چنداني داشت باشند 
و حالا آل كثير هم با مصدوميت دست گل محمدي را بيش از پيش خالي كرده 
است. يحيي گل محمدي كه قصد داشت در نيم فصل با خريد مهاجم خط حمله 
تيمش را قوي تر كند حالا با توجه به اينكه با جدايي بوژيدار رادوشويچ پرسپوليس 
ســه جاي خالي در ليست خود دارد، بر سر دوراهي مانده است كه خريدهاي 
تيمش را به كدام پست ها اختصاص بدهد.  البته سرمربي قرمزپوشان تهراني به 
خوبي مي داند كه در نيم فصل پيدا كردن بازيكن خصوصاً مهاجم خوب كار سختي 
است و حالا يا بايد به عبدي و پاكدل بيشتر اعتماد كند يا از وحيد اميري و اميد 
عاليشاه كه سابقه بازي در پست مهاجم سايه را دارند، در خط حمله استفاده كند 
يا اينكه با خريد مهاجم در نقل و انتقالات نيم فصل خط حمله تيمش را قوي تر و 
آماده مسابقات پيش رو در ليگ بيست ويكم كند. البته بعد از مصدوميت آل كثير 
شــايعه اي مطرح شد كه شايد گل محمدي نام عيسي را تا پايان فصل از ليست 
خود خارج كند تا بتواند تعداد بازيكنان بيشتري را براي نيم فصل دوم خريد كند 
كه هنوز تصميمي در اين زمينه از سوي كادر فني پرسپوليس اعلام نشده است. 
حال بايد منتظر ماند و ديد يحيي گل محمدي براي ادامه فصل چه برنامه اي براي 
خريدن بازيكن دارد، آيــا بازيكن خارجي مي خرد يا به تعويض بازيكن با ديگر 

تيم ها فكر مي كند يا اينكه از تيم هاي داخلي بازيكن جذب مي كند.

استعفای صدري به خاطر دست های پشت پرده
آيا وزير موافقت می كند؟

 فتح ا... زاده 
در كنار خداداد و علي كريمي

برنامه هاي يحيي به هم ريخت
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كاظم اوليايي اين روزها از طرف پرسپوليسي ها با كنايه مواجه مي شود 
كه در سال ۲۷۳۱ استقلال را به ليگ دسته ۳ برده است. يك سال 
قبل از اين اتفاق تورنمنتي به نام ســوپرجام تهران با حضور ۸ تيم 
برگزار شد تا تيم هاي اول و دوم وارد ليگ اصلي يعني ليگ آزادگان 
شــوند و تيم هاي ديگر به دســته دوم و ســوم بروند! عجيب اينكه 
استقلال در ميان ۸ تيم با مربيگري بيژن ذوالفقارنسب هفتم شد و 
اوليايي هم در مصاحبه اي گفته بود ما به دسته ۳ مي رويم تا آنجا 
تيم را بســازيم و با قدرت به ليگ آزادگان برگرديم.   حالا پس از 
سال ها مجيد صدري مديرعامل پرسپوليس با كنايه به آن اتفاقات 
مي گويد آقاي اوليايي همان كسي است كه استقلال را به دسته ۳ 
برد. البته اين اتفاق در زمان مديريت اوليايي افتاد ولي واقعيت آن 
اســت كه اوليايي بازيكن يا مربي اســتقلال نبود و فقط مي توان به 
نمره مديريت او در آن مقطع ايراد گرفت. ضمن اينكه شايد تصميم 
غلط مديريتي هم در اين اتفاق بي تأثير نبود تا يكي از عجيب ترين 
اتفاقات تاريخ باشگاه استقلال رقم خورده و اين تيم يك فصل كامل 

را در رقابت هاي دسته سوم سپري كند.

مهدي طارمي در ليست بازي با عراق حضور دارد 
و از نظر اسكوچيچ مشكل خاصي براي اين بازي 
نخواهد داشــت. جالب اينجاست كه طارمي به 
چند لژيونر تيم ملي گفته قطعاً مقابل عراق بازي 
مي كند و مشــكلات قبلي حل شــده است. او 
همچنين با انتشار يك استوري نشان داد دلش 
براي اردوي تيم ملي و همبازيانش تنگ شده و به 
نوعي بــراي ديدار هفتم بهمن با تيم ملي عراق 
لحظه شــماري مي كنــد. ديروز خورشــيدي 

سرپرســت تيم ملي هم گفته بود كل ماجراي 
اســكوچيچ و طارمي يك ســوءتفاهم بود كه با 
وساطت عزيزي خادم و تماس تلفني طرفين حل 
و فصل شــد. حالا بايد ديد اسكوچيچ در بازي با 
عــراق و امارات به طور ثابــت از مهدي طارمي 
استفاده مي كند يا نه؟ آنچه مسلم است طارمي و 
ســردار آزمون زوج اصلي خط حمله تيم ملي را 
تشكيل مي دهند و بعيد است اتفاقي به جز اين 

در دو بازي آينده رخ بدهد. 

  طارمی  به 
  همبازيانش: مقابل 
 عراق  هستم

 آيا   اوليايـــي استقلال 
را به دسته 3 برد؟


